
Ik wil geen 5G netwerk in mijn omgeving. Ik vind het ongehoord dat 5G uitgerold kan worden 
zonder voorafgaande testen of het veilig is (en in relatie tot wat er al aan straling is in ons 
leefmilieu). Ook vind ik het ongehoord dat gemeenten moeten meewerken aan de uitrol. Het wekt 
de suggestie dat er mensen/instanties zijn omgekocht of verleid door groot geld.

Het is absurd dat ik geen zelfzorgmiddelen kan kopen met een beschrijving erbij wat het voor me 
kan doen omdat een overheidsinstantie van mening is dat er onvoldoende bewijs is voor de werking 
van het middel en vervolgens wordt besloten 5G uit te rollen terwijl de veiligheid ter discussie staat. 
Met hoeveel maten wordt hier gemeten? Er is al het nodige onderzoek van 2, 3 en 4G wat bepaald 
alarmerend is. Dit negeren en 5G uitrollen getuigt van nalatigheid.

Ik vind het ongehoord dat we ons druk maken over voetbalvelden van bomen die worden geveld 
ergens in de wereld, maar we probleemloos bomen gaan kappen voor 5G. Het is onacceptabel om 
bomen te kappen voor voordelen die niet opwegen tegen wat we verliezen. Sneller internet gaat mij 
niet gezond en in leven houden. Bomen wel!

Ik vind het onacceptabel dat we de kosmos gaan vervuilen met ongelooflijke hoeveelheden 
satellieten om sneller internet mogelijk te maken. Het is niet meer in verhouding, nog los van het 
ontbreken van onderzoek van wat de impact is van al deze satellieten.

Ik hoef geen sneller bereik, wil geen extra straling, geen vooruitgang van uitsluitend techniek die 
werkt ten koste van mijn gezondheid, geen zelfrijdende auto als ik daardoor ziek wordt van de 
straling, extra CO2 uitstoot voor meer snelheid. 
DIT IS GEEN VOORUITGANG!!!!

Ik geloof niet dat onze vooruitgang afhankelijk is van maatregelen die ons ziek en zwak gaan 
maken. Dan is een eenzijdige ontwikkeling in maar één aspect van ons leven en leefmilieu. 
Vooruitgang ziet niet uitsluitend op de vooruitgang in de techniek die we gebruiken, maar in het 
geheel van wat we als mensheid presteren in samenhang met onze omgeving. We zijn hier niet om 
alleen maar te consumeren tot we dood neervallen van de troep die we zelf gemaakt hebben!! We 
zijn hier om te leven en ons leefmilieu in stand te houden zodat we zelf ook kunnen leven en 
kunnen blijven leven! 

Voor er stap wordt genomen in de verdere ontwikkeling van de techniek in de telecommunicatie is 
het nodig om onderzoek te doen. Wat doet alle straling die er is, wat is de impact op mensen, flora 
en fauna. Als we dat in beeld hebben kunnen we pas echte keuzes gaan maken. Tot die tijd zeg ik 
nee tegen 5G.


